
Palabras y amor Ha mort MIQUEL QUEROL 
lnmensoel dolor, 
se nos fue la "lsa"; 
se quebró una flor 
(la muerte no avisa). 

Y"Pepe" ... iOué horror! 
La angustia nos pica, 

El dilluns 26 d'agost va morir a Vinaròs el musicòleg Miquel Querol Gavaldà. 
Miquel havia nascut a Ulldecona el 22.04.1912. Va estar uns anys al Monestir de 
Montserrat i, posteriorment, es va llicenciar i doctorar en filosofia per les Universitats 
de Barcelona i Madrid, tot i que es va dedicary especialitzaren musicologia, arribant 
a ser Director de l'Institut Espanyol de Musicologia i un dels pioners en la investigació 
musicològica a nivell de tota Espanya. 

Y canta el cantor: 

Llora el cantor, 
el cielo, la misa. 

"La vida nos guisa". 
Queda el resplandor 
mejor: su sonrjsa! 

Estes són algunes de les seves fites més importants: 
1970/82 Director de l'Institut Espanyol de Musicologia 
1985 Premi Nacional de Música del Ministeri de Cultura 

¿ Porqué, buen Señor ... ? 
¿Porqué ... tanta prisa ... ? A familiares y amigos, 

en especial, a mis sobrinos: 
¿Qué dice el doctor ... ? 
¿Hay buenas noticias ... ? 
iOuéfuerte!! El calor ... 

Josep, David y Lídia, 
y a mi esposa, Emília. 

1993 Doctor Honoris Causa per la Universitat Autònoma de Barcelona 
1994 Doctor Honoris Causa per la Universitat de Granada 

El alma! ... Asfixia, 
Ulldecona, 20.08.2002 

Xavl Gauxachs 

1997 Creu de Sant Jordi de la Generalitat de Catalunya 
1997 Medalla d'argent del CSIC 

Llora el cantor, 
el verbo precisa, 
palabras y amor 
calmar la desdicha. 

Lamente ... un tambor 
golpea: la "lsa" 

La nit del pregó 
Sóc una jove d'Ulldecona, vaig parti

cipar en la protesta del dia del pregó i 
m'agradaria aclarir uns quants aspectes 
sobre tot el succeït i tot el que s'ha dit 
després. Vull deixar clar que parlo només 
en el meu nom, ja que aquella protesta va 
ser un acte espontani: no érem cap grup, 
ni associació, ni estàvem "manipulats" 
per ningú. Simplement, vam voler fer 
sentir la nostra veu, ja que l'Ajuntament 
no ens havia tingut en compte a l'hora de 
fer el programa de festes. S'ha dit que 
protestàvem contra l'horari de tancament 
dels pubs, però això només va ser el 
detonant, perquè: quants dels actes de 
festes estaven dedicats als joves? Cap 
ni un. 

Vull deixar clar que els nostres xiulets 
anaven dirigits, exclusivament, cap a 
l'equip de govern. En tot moment vam ser 
més que respectuosos amb les pubilles 

Tot i que vivia a Barcelona sempre havia estat molt vinculat a Ulldecona: 
1977 Pregoner de la Festa Major d'Ulldecona 
1981 Placa de plata de l'Ajuntament d'Ulldecona 
1987 Homenatjat per l'Ajuntament d'Ulldecona, se li va dedicar un carrer. 
Dimecres 28 d'agost a la tarda va fer-se l'enterrament a Ulldecona, actuant 

la Banda de Música i l'Orfeó Ulldeconenc i interpretant un "rèquiem" escrit per 
ell. Vaassistirmoltíssimagent. 

Un amic 

que, com a joves que són, van entendre 
la nostra postura. Per cert, va ser un gest 
molt poc valent i bastant ridícul, per part 
de certes autoritats, "escudar-se" a dos 
pams de la reina. Quan es governa ("ma
nar", com diu algú, és un verb més propi 
d'altres temps) s'ha de ser conscient 
que es poden rebre aplaudiments i 
xiulets. La llibertat d'expressió és una de 
les bases de la democràcia, (que no se 
n'oblide ningú). Nosaltres, simplement, 
la vam exercir. 

En lloc d'enfadar-se tant (en una ac
titud molt poc democràtica per la seua 
part) haurien de reflexionar una mica, en 
especial el senyor regidor de cultura i 
festes. l rectificar. No es pot actuar amb 
tanta prepotència ni intentar arreglar-ho 
tot a última hora i malament. Aquell dia 
vam dir prou. Vam voler que es sentís la 
nostra veu. Som part del poble (una part 

important, crec) i volem que se'ns tingue 
en compte i se'ns consulte. 

És molt fàcil reaccionar com ho van 
fer: en lloc d'admetre els errors, acusar 
l'oposició de manipular-nos. Però tots 
natros no estàvem allí per qüestions 
polítiques. Va ser, simplement, una pro
testa espontània (de fet, una hora abans 
de començar no sabíem si es faria) i 

~-
Per acabar, sabem que els regidors 

de l'equip de govern van mirar i remirar un 
vídeo per veure qui hi havia a la 
manifestació. Una altra pràctica d'altres 
temps (anys quaranta, potser?)!!! Però 
els h~vull estalviar la feina: allí només hi 
havia gent jove que demanava unes festes 
millors i, el que és més important, un 
respecte per part de qui governa. 
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PROMESES INCOMPLIDES {Capítol 2) 
Si en el darrer número de La Rosa vam començar a fer una 

anàlisi crítica de la situació en què es troba actualment Ulldecona 
i de quines eren les promeses que els membres de l'equip de 
govern havien fet en els seus respectius programes electorals 
en relació a Una política al servei de Ja prosperitat, la creació 
d 'ocupació i Ja qualitat de vida, en aquest número de La Rosa 
analitzarem què és el que tots tres partits deien en relació a Una 
política al servei de les persones (títol que CiU va donar al 
segon dels quatre capítols que constitueixen el programa 
electoral convergent per a la legislatura 1999-2003). 

En aquest capítol, CiU començava amb una promesa ben 
clara: Construir un Pavelló Polisportiu. També per al PP i per 
a UGI era aquesta una promesa fonamental: la primera prome
sa del capítol d'urbanisme per al PP i una promesa de les més 
importants del capítol d'lnfrastructures, Serveis i Equipaments 
del programa independent (UGI arribà fins i tot a parlar de la 
possible adquisició de terrenys per a construir una piscina 
climatitzada en un futur). Això no obstant, de Polisportiu, res de 
res. El passat 3 i 4 d'agost, els participants de les 24 hores de 
Futbol Sala van continuar fent-se mal en caure en unes 
instal·lacions que no són dignes d'un municipi com Ulldecona, 
i el públic va haver d'acontentar-se amb les "grades multiuso". 
On estan els molts milions de pessetes que tant CiU com PP 
van prometre en el seu dia per a la construcció del pavelló? 

CiU, el PP i UGI també plantejaven la necessitat d'obrir nous 
carrers, crear sòl edificable i agilitzar els tràmits de llicències 
per edificar. D'aquest tema ja en vam parlar en el darrer número 
de La Rosa. Només apuntar que la redacció de les noves 
"Normes Subsidiàries" (compromís de l'equip de govern ja fa 
5 anys) encara està pendent de complir, tot i que sí és veritat que 
han anat fent modificacions puntuals, algunes d'elles "a mida". 
De la actuació urbanística al carrer Salomon, que ha servit, al 
mateix temps i en casos similars, per donar llicències o per 
denegar-les, val la pena que pregunteu a les persones que 
tenen terrenys afectats per una suspensió de llicències que 
prohibeix o excepciona segons el color "del cristal con que se 
mira ... " Per altra banda sí que és veritat que últimament s'estan 
posant en marxa algunes Unitats d'actuació anant al Camp de 
futbol (a la dreta), però sembla que han hagut de superar molts 
de problemes que els han posat des del mateix ajuntament. l 
respecte a l'agilització, només dir que darrerament han prescrit 
tot un conjunt d'expedients de disciplina urbanística per venciment 
dels terminis (i no per culpa del personal municipal). 

Juntament amb la proposta de crear més sòl edificable, CiU 
proposava també com a promesa estrella la promoció 
d'habitatges per a gent jove. Però pregunteu a la gent jove on 
estan aquests habitatges? A veure si algú en sap res. 

D'altra banda, CiU també es marcà com a objectiu la 
construcció d'una sala de vetlles per a difunts i la restauració de 
l'edifici de les Escoles (proposta que compartia amb UGI). En 
aquest cas, sembla que hi ha una empresa (no l'Ajuntament) 
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disposada a fer un Tanatori. l pel que fa a l'edifici de les Escoles, 
ja fa força mesos que ha estat restaurat. Tant de bo totes les 
promeses electorals convergents, populars i independents 
s'haguessin materialitzat. 

Quant a l'eliminació progressiva de les barreres 
arquitectòniques d'espais públics i d'edificis municipals, els 
avanços han estat escassos. Sí que és cert que s'han creat 
diverses places d'aparcament reservades per a minusvàlids, 
la qual cosa és lloable. Això no obstant, per a una persona que 
ha d'utilitzar per a desplaçar-se una cadira de rodes encara és 
difícil accedir al teatre, a l'Ajuntament o, com no, a la Biblioteca 
Municipal. Hem de tenir en compte que un escaló de deu 
centímetres és, per a un minusvàlid, una barrera insuperable! 

CiU també prometé la creació de parcs per als més petits 
de la vila. No sé si les famílies que tenen nens petits en tenen 
prou amb els nous equipaments de la Plaça Catalunya, el 
Passeig de l'Estació, les Escoles ... (que difícilment es poden 
qualificar de "parcs"; més bé es podrien qualificar de "varis llocs 
d'esbarjo infantil", segons la denominació existent al programa 
electoral d'UGI). Sí que és cert que "millor això que res". Però 
tornem al mateix: hem de ser més ambiciosos i ambicioses, i 
Ulldecona disposa de la població i del territori suficient per a 
construir un parc que pugui satisfer les necessitats de centenars 
de petits. 

CiU parlava també d'equipar un Centre Jove que fos un 
espai per a activitats d'esbarjo per a infants i joves. El PP, per 
la seva banda, proposava la "implicació en la participació dels 
joves al lleure a la pròpia població, amb recintes d'esbarjo 
situats al costat del Polisportiu per evitar sorolls i que els joves 
tinguin més llibertat". D'això, també "res de res, però de res". Els 
joves continuen llançant-se a les carreteres per a poder sortir 
de marxa. Alcanar, Vinaròs, Amposta, La Sénia o Sant Carles de 
la Ràpita es converteixen en el lloc d'esbarjo dels joves 
d'Ulldecona. 

Finalment, CiU i el PP proposaven també el potenciament 
de la policia local per a millorar la seguretat ciutadana i els 
d'UGI parlaven d'ampliació de 2 a 4 places de policia local. Lo 
de la potenciació és més difícil de medir, en canvi l'ampliació 
sí que es pot dir que no s'ha complert. És veritat que s'ha 
augmentat la plantilla de policies en una plaça més. Però no es 
pot dir massa que la seguretat hagi millorat. Per tant, deixem
ho en ''tables", tot i que l'actuació del regidor responsable, 
aquesta sí que no mereix l'aprobat. 

Si les conclusions que vam treure en l'anterior capítol de 
Promeses incomplides eren força negatives, a la vista de les 
informacions que us hem presentat, podeu jutjar vosaltres 
mateixos i vosaltres mateixes ... Un suspès també per a aquesta 
segona entrega. El mes que ve, continuarem. 

" pelcanvi" 



Ple 29.07.02: PSC guanya mocions, CiU fa el ridícul 
Per més que l'equip de Govern es mantindrà fins al final 

del mandat, es nota clarament que a Ulldecona les coses 
estan canviant. L'equip de Govern és la suma d'interessos 
particulars de cadascún dels seus membres, però no hi ha 
ni equip ni treball coordinat per a res. 

Una mostra es va veure en este Ple i més en concret en 
l'apartat de Mocions. El PSC en va presentar dos: una sobre 
regulació de les antenes de telefonia que proposava que 
el Ple aprovés una Ordenança redactada per la Diputació de 
Tarragona per tal que els Ajuntaments que vulguin l'aprovin 
i així es puguin estalviar les despeses de publicar-la 
íntegrament en el BOPT. L'altra és sobre l'estació de tren 
d'Ulldecona i els trens regionals en la que s'acorda que 
si el dia 1 d'agost encara no està resolt el tema de l'estació 
es convocarà una reunió el dia 12 d'agost a les 20 hores en 
la que, a més de tot el consistori i els alcaldes de Barri, 
s'inviti a totes les entitats i al Col·lectiu de joves pel tren per 
informar de la situació i plantejar entre tots la línia a seguir. 
És de destacar que totes dues van ser aprovades per 
unanimitat. 

En canvi CiU en va presentar una contra la Modificació 
de la Llei sobre els Consells comarcals aprovada 
inicialment pel Parlament de Catalunya, fent el ridícul més 
espantós, obtenint només 4 vots seus a favor i 8 en contra 

de tota la resta de Grups (PSC, PP, ERC i UGI). Però és que 
a més l'Alcalde es va quedar sense cap argument per 
replicar la documentada intervenció del portaveu socialista 
que els va acusar de beneficiar-se de l'actual Llei, feta a 
mida dels interessos partidistes de CiU, per a obtenir més 
Consellers al primar-se els regidors dels pobles petits, però 
que després en el moment d'elegir-los CiU nomena als qui 
més li interessen (posant l'exemple de la comarca del 
Montsià, on CiU sense tenir tots els pobles coberts en posa 
2 d'Amposta i, a més, un d'ells és el President). Fins i tot 
membres de l'equip de Govern van dir que no parlarien ''per 
no posar més llenya al foc". 

Dels altres punts ordinaris es van aprovar per unanimitat 
les actes anteriors i també 6 punts d'acceptació de 
subvencions diverses, especialment del PUOSC. 

l el PSC es va abstenir als altres 3 punts: 
- Programa de les Festes Majors, perquè cada any 

són pitjors, no hi cap acte per a la joventut i fins i tot s'ha 
suprimit la "Volta ciclista al Montsià". 

- Conveni sobre la Biblioteca d'Ulldecona, perquè 
només és per a 1 O anys. 

- Conveni pel Pla local de Joventut, perquè fa riure 
comparat amb la resta de municipis. 

Ple 02.09.02: s'aproven les al·legacions contra el PHN 
Aquest és sense cap dubte el tema més destacat del Ple 

de l'ajuntament d'Ulldecona: l'aprovació de les 
Al·legacions redactades per la POE (Plataforma en 
Defensa de l'Ebre) en contra dels 6 Projectes que l' Agencia 
Catalana de l'Aigua ha posat a informació pública i que volen 
ser el primer pas del trasvasament de l'aigua de l'Ebre 
previst en el PHN. Van obtenir 7 vots a favor (PSC, ERC i 
Independent) i sols 4 en contra (CiU). Pertant ara Ulldecona, 
tot i tenir un Alcalde de CiU, se suma als nombrosos 
ajuntaments d'estes Terres governats pels socialistes, 
republicans i independents que han format com una mena 
de front institucional per oposar-se al PHN. 

Però un altre fet important del Ple d'anit és l'absència 
dels 2 regidors del PP, i més tractant-se d'un Ple ordinari 
que té data fixa i havent temes que requerien del seu vot per 
aprovar-se. Sembla que la elecció del proper cap de llista 
(Joan Biosca), deixant de banda a l'actual (Javier Martínez) 
pot portar conseqüències. 

l l'altra qüestió que cal destacar és la presència al 
públic de joves, després de la "pltada" que van fer la nit del 
Pregó contra l'equip de govern per la seva actitud prepotent 
i per oblidar totalment a la joventut al no fer-se cap acte per 
ells dintre de les Festes Majors. Al final del Ple van intervenir 
joves i alguns pares criticant l'equip de govern i dient-los que 
per la seva culpa els joves marxen del poble a les nits, amb 
perill de la seva vida. 

Dels temes ordinaris, la majoria es van votar a favor 
pel PSC: acta anterior; conveni amb el Club Joventut; 
conveni amb el Club de Futbol; conveni amb l'lncasol; 
Nomenclator de Catalunya; conveni amb Departament de 
Justícia; compte general del pressupost 2001; subvenció de 
Diputació per activitats culturals; i subvenció del SCS per a 
consultori Valentins. 
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El Grup socialista es va abstenir al conveni amb 
l'Associació de Jubilats perquè, tot i estar-hi a favor, 
l'actual equip de govern no fa res de cara al jovent d'Ulldecona. 
l va votar en contra i, per tant, no es va aprovar una ordenança 
fiscal per fer pagar per tots els documents administratius. 

En els precs i preguntes va quedar clar que la 
tallada de més de 900 pins feta a Sant Joan del Pas es 
va fer incomplint les normes de la subvenció de Medi 
Ambient (al tallar-se pins de més de 12 cm de diàmetre) , va 
ser per decisió personal del regidor i, a més, es va fer sense 
avisar ni a l'alcalde ni als veïns del Barri de Sant Joan del 
Pas. 

l en quant a l'actitud del regidor de Cultura, es va 
reafirmar en que era ell qui tenia la veritat sobre tots (els 
joves, els propietaris dels pubs, l'oposició que ho manipula 
i, fins i tot, un president d 'entitat que escriu a la revista 
municipal criticant-lo). 

gms 

"Con Franca 
vivíamos 
mejor" 

El País 
-=i 

CFU, enganys i passions 
Sempre que he escrit en aquesta revista, sempre he firmat 

amb el meu "sobrenom", que és RootMad. Ara també ho faré, 
però de ben segur que els que segueixen el Club de Futbol 
d'Ulldecona sabran qui soc; nom, cognoms i potser alguna 
cosa més. 

He estat tres anys dins la junta del futbol com a delegat de 
l'Infantil. l sempre hi ha hagut el mateix problema: quantitat de 
jugadors. Sobretot en el meu equip (i abans que ningú pensi 
el que no ha de pensar us diré que he tingut dos entrenadors 
totalment diferents) però és un fet que durant aquests tres anys 
s'ha anat generalitzant. 

El club de futbol té sobretot un primer equip, i el que tots 
volem (no dic voldríem; dic volem) és que en ell hi jugui la major 
part de gent del poble. La categoria crec que no és important; 
només demanem que hi jugui gent del poble, que els de fora 
marquin diferència i que els partits siguin entretinguts. 

l per aconseguir això el que s'ha de fer és cuidar la cantera. 
l és aquí on volia anar a parar. Es cuida la cantera? No, tot el 
contrari. A Ulldecona no és el primer equip el que alimenta les 
il·lusions del futbol base, sinó que és el futbol base el que 
alimenta la butxaca del primer equip. 

A títol personal us diré que no penso estar ni un segon més 
en una entitat que enganya als nens (o als pares dels nens, com 
vulgueu). l sinó ¿com poden tenir la cara dura de dir que el futbol 
base es deficitari? Resulta que cada jugador ha de pagar 
25.000 pessetes (ús ho dic en pessetes per que en el fons és 
tal i com pensem encara molts) que estan dividides en 15.000 
de quota de soci i en 10.000 de quota de futbol base. 

Així doncs, a l'hora de calcular "saldos" dels diferents 
equips, a cada equip del futbol base, de cada pare només 
compten 10.000 pessetes (de la quota de futbol base). Si enlloc 
de comptar 10.000 pessetes, en comptem 25.000 (que és el 
que ha pagat el pare per a que el nen pugui jugar), el saldo de 
tots els equips de futbol BASE serien positius. 

El president i el tresorer han manifestat 40 vegades que no 
porten ni volen portar cap comptabilitat separant el primer equip 
del futbol base, però per altra banda es treuen uns números de 
la butxaca (si, de la butxaca dreta, a l'esquerra no se pas que 
hi porten) on, separat per cada un dels equips del futbol base 
hi ha un saldo negatiu en tots i cada un d'ells. O ja porten 
aquesta comptabilitat per separat, o és que simplement els 
números del futbol base se'ls treuen de la butxaca. 

Suposant que porten esta comptabilitat "separada entre 
comilles" segur (m'equivoco com tothom, però mai dic mentides) 
que no es comptabilitzen els "altres ingressos" com ara; 
empreses que no volen donar diners per al futbol (o sigui; 
primer equip) però si que en donen per al futbol base, els entre 
2 i 3 kilos (en pessetes) que dona l'ajuntament per al futbol 
(apart, l'ajuntament paga el manteniment del camp i el sou del 
encarregat), etc ... 

Hi ha molts de pares que no volen (o no poden) pagar 25.000 
pessetes. N'hi ha molts. l són aquest molts els que cada any 
fan que cada cop sigui més difícil tenir els diferents equips amb 
el nombre adient de jugadors. l sí, s'ha proposat de rebaixar 
aquestes 25.000 pessetes, però llavors el president diu que 
com el futbol base és deficitari (fent els números tal i com ús 
he explicat) i, per tant, no es pot rebaixar aquesta quantitat. l 
també ha dit, diu i dirà, que als pobles del costat es paga molt 
més, i té raó. Però també és veritat que tots aquells pobles on 
es paga més que a Ulldecona, els jugadors també reben 
alguna cosa més. 

Fins la temporada 2000-2001, amb el senyor Alaminos de 
president, els jugadors pagaven 18.000 pessetes (12.000 de 
soci i 6.000 de futbol base). Amb el senyor Paco de president 
es paguen 25.000 (15.000 de soci per que el primer equip està 
a una categoria més alta i hi ha més despeses i 10.000 de futbol 
base per que aquest any donarem un xandall}. l jo em pregunto; 
¿si el primer equip està a una categoria més alta, per que ha 
de pagar més el futbol base? ¿no serà que està tot relacionat? 
¿xandall? ¿quin xandall? El polo que van donar a tots els 
components del futbol base va costar 1.000 pessetes i que tots 
aquest polos els va pagar íntegrament el patrocinador que hi 
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apareix. 
l per molt que diguin molts que no, és així mateix; es una 

qüestió de diners. l si la junta no canvia de postura (la junta o 
el seu president) cada any aquest problema s'agreujarà més. 

Tal i com us he dit de bon principi, jo ja hi estava a la junta, 
però no he pogut canviar rés. És més, la temporada 2001-02 
no hi havia d'estar a la junta, però els feia falta un delegat per 
a un gran entrenador i per això vaig seguir un any més. Però no 
puc seguir enganyant a més gent, i soc incapaç de dir a un nen 
que si no paga 25.000 pessetes no pot jugar a futbol. No puc. 
La junta (o el seu president) no canviarà la seva postura; el 
primer equip necessita diners i el futbol base és la seva primera 
font d'ingressos. l si a mitja temporada falten més diners (i no 
són diners per cap xandall} el futbol base a vendre numeros 
d'una rifa. 

Apart del tema econòmic hi ha una deixadesa lamentable 
en tot lo referent al futbol base. Que s'ha guanyat molt? Doncs 
no. S'ha guanyat una mica; els dimecres ja se sabia segur qui 
jugaria a casa i qui jugaria a fora, cosa que en anys anteriors 
aquest tema no estava gens clar. l ja està. Falta molt. Recordo 
quan, en el dinar a l'ermita de la temporada 2000-2001 el 
president em va dir que ell , aquell dinar estant ell de president 
el faria molt millor. l aquest any ni tan sols s'ha fet el dinar. 

Em poso a la pell d'un Juvenil. Il·lusionat per debutar algun 
dia, potser, amb el primer equip. Però totes les il·lusions 
marxen quan, l'únic dia que entra el president al vestidor és per 
dir-nos cridant i en to amenaçador que s'han de vendre els 
números de loteria. La resta d'equips no han rebut mai la visita 
del president al vestidor. Per a la majoria dels jugadors el Club 
de Futbol Ulldecona s'acaba amb el seu entrenador i potser en 
alguns casos el delegat; no hi veuen res més al darrera; i és que 
potser no hi ha rés més. 

Tot just fa avui un any (agost del 2001) quan el president, 
llavors secretari, em va desglossar els diferents equips 
(econòmicament) i va resultar que al final, apart de que tots els 
equips del futbol base perdien diners (comptant només com a 
ingressos les 6.000 pessetes de quota del futbol base de la 
temporada 2000-2001), tots els diners que donava l'Ajuntament 
estaven comptabilitzats al primer equip. 

Tot just fa un més quan el president em va dir que a internet 
http://www. iespana.es/ forum/?ForumName=cfulldecona hi 
havien posat escrits en els quals no es criticava el funcionament 
del club, sinó que s'atacava a nivell personal i amb insults la 
figura del president. Molt lamentable vaig pensar jo, però més 
lamentable va ser que ell, el president, és pensava que l'autor 
de tots aquest escrits era jo. Després de tres anys portant als 
nois i noies a jugar, després de la meva discreció, i de la meva 
fidelitat (si feien falta cotxes, hi anava jo), i després d'arbitrar tots 
els partits de benjamins i pre-benjamins sense cobrar (fins 
aquesta temporada el que arbitrava cobrava, aquesta tempo
rada va decidir el president que no per que eren massa diners, 
i ja vaig arbitrar jo), després de tot, resulta que quan alguns 
anònims insulten al president, aquest malpensa de mi i així 
m'ho fa saber. 

Fins aquí i fins avui vaig pensar jo. l plego i punto i "s'acabó''. 
No voldria despedir-me així a seques, per que no vull deixar 

mal sabor a ningú; així que proposo un joc amb tots els jugadors 
que he tingut: 

Ara us diré "la meva" al·lineació que està formada pels 
infantils de les temporades 99-00, 00-01 i 01-02. Està posada 
en l'ordre en que les diu el senyor Millan: JV, JV, IB, MA, G, JM, 
GM, JR, AC, JCB, PM. Au! Rumieu a veure qui són. l us dono una 
sola pista: De fora del poble n'hi ha tres; un magrebí, un americà 
i un canareu. 

Ah! A Moha i a Damià no els poso, per que tot i jugar molts 
partits al meu equip, sempre han format part del equip de baix 
(alevins). 

Frederic Grangé 
PD1: Al PS no l'he posat per que no hi ha lloc per al mitja

punta. 
PD2: Finalment, he posat el nom a petició de "La Rosa" 


